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Het jaar 2023 snoept haar laatste dagen weg. Het kerstfeest staat voor 
de deur. Voordat het zover is, bezorgt EENLokaal onze inwoners eerst 
nog de gebruikelijke nieuwsbrief. Komende maart is de raadsperiode 
alweer half om, sinds de verkiezingen 2021. EENLokaal heeft de 
gewoonte ook tussen de verkiezingen steeds contact te houden. Ook in 
ôs dörp Belvend zijn de boodschappen weer duurder geworden en zijn 
de thema’s ten opzichte van het jaar ervoor niet zo veel veranderd. Wel 
zijn op de “Sprunkplak” woningen gebouwd en de snelfietsroute Belfeld-
-Reuver is zo goed als klaar, inclusief de verlichting waar EENLokaal 
stevig op ingezet heeft.

We wensen u allen gelukkig kerstfeest en een heel voorspoedig 2024! 

Begrotingsbehandeling 2023 voor de komende jaren
De begroting 2024-2027 werd bijna unaniem aangenomen in de 
gemeenteraad afgelopen november. De reserves zijn op orde en we 
kunnen nog steeds tegen een stootje. Gelukkig maar, want na 2025 
komt er meer onzekerheid. De rijksoverheid gaat misschien minder geld 
naar de gemeente brengen, terwijl de gemeente steeds meer taken 
krijgt. EENLokaal-Fractievoorzitter Luud Pieko: “Ondanks stijgende 
kosten zullen de woonlasten voor onze inwoners wederom niet verhoogd 
worden.” Een aantal wijken en kernen krijgt extra aandacht en middelen, 
waarbij ook Belfeld niet overgeslagen wordt. Wel extra geld voor scholen, 
sport en cultuurinstellingen. Verder is er een strategisch investerings-
fonds voor de doelstellingen op de langere termijn. Luud Pieko diende 
een amendement in om de toenemende dakloosheid aan te pakken: 
“Zowel de onmenselijke omstandigheden als de overlast zijn ons een 
doorn in het oog.” Een amendement is een wijzigingsvoorstel. Na 2025 
staan er nog (nieuwe) plannen op het verlanglijstje, die een plek krijgen 
in de begroting, laten we zeggen “op de reservebank”. Daar is nu nog 
geen geld voor, maar mochten de inkomsten uit Den Haag meevallen, 
kan er gelijk doorgepakt worden.

Wijzigingsvoorstel burgerinitiatieven unaniem aangenomen
Een amendement van Leon van den Beucken werd in de begrotingsbe-
handeling door alle partijen aangenomen, inclusief uitgangspunten en 
bijbehorend geld. De begeleiding van initiatieven uit onze wijken en 
kernen moet verder verbeteren. Eén loket, één functionaris die bege-
leidt, ontzorgt en indien nodig, naar ons toe komt. De manier waarop de 
gemeente burgerinitieven in ontvangst neemt en begeleidt, is de afgelo-
pen jaren verbeterd, er is welwillendheid en veel gaat goed. “Het 
ontbreekt soms nog aan centrale regie en er zijn regeltjes waardoor al 
die welwillende medewerkers als het ware tegen elkaar opbotsen. Een 
rekenkameronderzoek vorig jaar bevestigde precies wat ik al dacht”,  
aldus Leon van den Beucken. Als inwoners hun eigen leefomgeving 
willen verbeteren, moeten ze niet lastig gevallen worden met legesgel-
den, principeverzoeken of vergunningen. Ook moeten ze niet hoeven 
pendelen tussen meerdere afdelingen, maar door één aanspreekpart-
ner geholpen worden. Natuurlijk moet een initiatief draagvlak hebben in 
de buurt en getoetst worden door de gemeente. “Er mogen zeker geen 
parels vernietigd worden, nog voordat ze opgedoken en boven water zijn 
gebracht,” zegt Leon van den Beucken.
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Snelfietsroute Belfeld-Reuver
De snelfietsroute Belfeld-Reuver is een dubbelzijdig fietspad van maar 
liefst 3,70 meter breed, gelegen langs de Rijksweg-Zuid aan de zijde van 
de Maas. Hier kreeg EENLokaal nog wat vragen over. De ophoging vlak 
voor Belfeld is voor de aansluiting met de nieuwe dijk, die hoort bij het 
Hoogwater Beschermingsplan en de aansluiting van het Maasfietspad. 
Logisch dat dit nu meteen in orde wordt gemaakt.  Het tegelpad aan de 
andere kant tussen de Patersweg en de rotonde Belfeld blijft liggen, en 
gaat als voetpad functioneren. Daar heeft Leon van den Beucken 
onlangs nog eens op gehamerd en dat is wederom toegezegd. Immers 
we willen geen voetgangers op het fietspad. Van Reuver tot aan de 
Patersweg gaan de tegels er wel uit en mag er een “olifantenpad” 
ontstaan voor wandelaars. Henk Brauer en Leon van den Beucken: “We 
zijn erg blij dat ook dat laatste donkere stuk fietspad nu verlicht is. Dat is 
een wens van vele inwoners, niet alleen uit Belfeld maar ook de buurtge-
meenten.”

Energielandschappen
Regelmatig wordt aan ons de vraag gesteld of het Meelderbroek volge-
bouwd gaat worden met zonnepanelen. Immers het werd voorgesteld als 
“zoekgebied”. Daarmee bedoelt men dat men gaat onderzoeken of dit 
gebied in de toekomst mogelijk in aanmerking gaat komen. EENLokaal 
staat hier zeer kritisch tegenover. Immers nog lang niet alle daken zitten 
vol, ook de bedrijfsdaken niet. Onze fractie vindt dat we dus eerst deze 
daken moeten aanspreken, daarna kijken naar glastuinbouwkassen en 
bovendien kan Rijkswaterstaat ook nog een grote betekenis spelen bij 
rijkswegen. Daarbij heeft Belfeld niet zoveel groene uitloop meer en 
moeten we dus zeer voorzichtig zijn de smalle strook groen die we nog 
hebben. En er is ook nog onvoldoende netwerkcapaciteit. Het kabinet 
maakte afgelopen zomer bekend grond-gebonden zonneparken op 
natuur- en landbouwgrond zoveel mogelijk te willen beperken. 
Aan het gemeentebestuur hebben we over de “potentiegebieden” 
onlangs weer vragen gesteld over de twee potentiegebieden, in Lomm en 
Belfeld.

Princessenbosje Belfeld
Het Princessenbosje bevindt zich op de enige overgebleven stuifduinen 
in het woongebied van ons dorp, waar dennenbomen staan. Deze plek 
moet gekoesterd, behouden en onderhouden worden. Daarom werken 
buurt en de gemeente samen aan een plan voor het bosje. Waarbij de 
wensen in de buurt en een gezond en mooi bos centraal staan. Boven-
dien merken we dat dergelijke samenwerkingen onze mensen verbindt 
en dat is een groot goed. EENLokaal zal zich blijven informeren en de 
vinger aan de pols houden. 

Wil je graag meedenken en meedoen met EENLokaal?  
Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te steunen. 
Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook meehelpen 
met kleine dingen, zonder grote verplichtingen. Of 
word lid: www.eenlokaal.nl Voor andere vragen over 
bijvoorbeeld leefbaarheid, kunt je terecht bij:
eenlokaal@fractieeenlokaal.nl
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